
Datum: 06-01-2021


Locatie: Videocall vergadering 
Aanwezig: Eltine Middelhoven, Sanne van Loon, Babette Sips en Jolijn Hendriks


Agenda: 
1. Kindvolg systeem 
2. Evaluatie kinderen 
4. Inspectiebezoek


5. Covid-19 update


6. Doelstellingen voor 2021


Kindvolg systeem 
Gastoudercommissie waren niet direct laaiend enthousiast over een volgsysteem. Na doorvragen en vertellen over 
wat de bedoeling is, was de conclusie dat er wat weerstand was o.a. op de punten dat zij bang zijn dat het veel tijd 
zal kosten. 

De voordelen zien ze wel, maar zij geven aan dat zij dit al wel bespreken met de ouders. Nu gebeurt het echter meer 
bij het brengen / halen en niet in een georganiseerde vorm.

Willen ouders echt per se al deze informatie? Vroegen zij zich af. Moeten we dit gaan doen en wie bepaalt dat de 
gastouder het moet gaan doen. Is dat aan de gastouder of aan de ouders?


De oudercommissie is van mening dat de gastouders zouden moeten weten wat kinderen ‘moeten’ kunnen op elke 
leeftijd. Zij horen dus een basiskennis te hebben van de globale ontwikkelingslijnen en gebieden. De gastouders 
zouden vanuit intrinsieke motivatie over deze kennis behoren te beschikken.


Een pilot draaien met een aantal gastouders en trainingen aanbieden is volgens de oudercommissie een mooie 
volgende stap.


Evaluatie kinderen 
Gastouders zien wel het voordeel, maar geven aan dat het wel veel werk is. Bijv. 6 kinderen is 6 ouders. Het zou ook 
via teams kunnen. 1x per jaar een officieel gesprek, hoe gaat het, hoe gaat het met de ontwikkeling van het kind, zijn 
er zaken die anders moeten?

Jolijn wil hier een workshop over geven. Gastoudercommissie gaat dit ook bespreken met andere gastouders, ook 
met ouders of hier behoefte aan is. 

Aan opa’s en oma’s is wel het advies om te evalueren, maar wellicht wel in een andere vorm




Inspectiebezoek 
Dat was goed, het was digitaal. De inspecteur heeft de rapporten van de vorige jaren ingezien. Jolijn heeft nog wel 
wat zaken nagestuurd. Ze was positief en enthousiast. 

Veel gastouderbureaus hebben geen oudercommissie, maar ouders moeten wel inspraak hebben. Ze was blij te zien 
dat wij een goed georganiseerde en werkende een oudercommissie hebben.


Covid-19 update 
Gastouders mogen open blijven omdat de meeste ouders in cruciale beroepen vaak gebruik maken van gastouders. 
Noodopvang doorgeven aan de gemeentes doorgeven (met alle andere werkwijze), o.a. door deze omslachtige 
manier is door het ministerie besloten dat gastouders open mogen.

Brancheorganisatie geven signaal af dat in principe iedereen gebruik mogen maken. Jolijn heeft aangegeven dat als 
ouders echt omhoog zitten, ook vallen onder kwetsbare gezinnen, maar we moeten wel kritische en terughoudend 
zijn.

Compensatie regeling is ook deze lock-down weer van kracht. Ook de ouders die gebruik maken van de 
gastouders, krijgen compensatie. Administratief is het voor Take care een stuk minder intensief dan de eerste lock-
down.


Nieuwe taakverdeling 
Sanne is per heden voorzitter

Babette zal de rol van secretaris op zich nemen. 


Doelstellingen voor 2021 
1. Samenwerking gastoudercommissie en oudercommissie - laatste vergadering van het jaar

2. Kind volg systeem

3. Samenwerkingsovereenkomst tussen TakeCare en gastouders, zodat er ook afspraken gemaakt kunnen worden 

over bijv. professionaliteit en scholing.


Volgende vergadering 
14 april 2021



